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ZÁPIS  
 
z 22. jednání představenstva spolku Berounsko, z. s. 
konaného od 15.00 dne 16. března 2023 v sídle spolku 
Husovo nám. 69, 266 01 Beroun. 
 

 

Přítomni 

Josef Antoniv (město Králův Dvůr), Ing. Vojtěch Matějček (Royal Beroun Golf Club), Janis 
Sidovský (Noc na Karlštejně), Mgr. Dušan Tomčo (město Beroun), Ing. Jiří Bouček (Svatý 
Jan pod Skalou), Eliška Hochsteigerová (DMO Berounsko), Hana Hájková 
(DMO Berounsko) 

 

Omluveni 

Mgr. Vojtěch Hrdlička (obec Tetín), Mgr. Přemysl Landa (město Zdice), Josef Trpišovský 
(obec Srbsko) 

 

 

Navržený program 

1. Zahájení 

2. Účetní závěrka a výroční zpráva za rok 2022 

3. Setkání všech starostů z území DMO 

4. Zahájení turistické sezóny 

5. Diskuze a ukončení 
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1. Zahájení 

Přítomné přivítal předseda Mgr. Dušan Tomčo. Konstatoval, že představenstvo 
je usnášeníschopné v počtu 4 přítomných členů ze 7. Zapisovatelkou byla stanovena 
Eliška Hochsteigerová, o ověření zápisu byl požádán Ing. Vojtěch Matějček. 

Předseda přečetl navržený program a zeptal se, zda má někdo návrh na úpravu. Nikdo 
nevystoupil a bylo přistoupeno k usnesení. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s navrženým programem. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

Předseda nejprve sdělil, že proběhlo výběrové řízení na pozici specialista cestovního 
ruchu. Přihlásilo se 17 uchazečů, z nichž 9 bylo pozváno k pohovoru. Vybrána byla Hana 
Hájková, která nastoupila 15. 3. 2023. Stručně se představila. 

Dále konstatoval, že byla vydána DMO brožura výhod ve výtisku 200 ks. Janis Sidovský se 
dotázal na distribuci. Členové představenstva si mohou vzít pár exemplářů k distribuci. 
Brožura bude rozdávána na jednáních jako motivační podklad pro navázání vztahu 
s DMO a získání nových členů či partnerů. Přítomní pochválili výslednou podobu brožury. 

Mgr. Dušan Tomčo dále informoval, že zastupitelstvo kraje schválilo dotaci na marketing 
a provoz DMO. Do konce března 2023 by DMO měla být zaslána smlouva.  

Předseda také upozornil, že proběhlo jednání s Mgr. Petrem Boreckým, radním pro 
oblast veřejné dopravy Středočeského kraje, o cyklostezce Po stopách českých králů, 
veřejné dopravě ve vztahu k turismu a sdílených elektrokolech. Ve všech bodech je 
patrný pozitivní vývoj a ochota spolupráce. Na schůzce bylo sděleno, že DMO chce být 
nápomocná při jednání s obcemi a dalšími aktéry. Kraj plánuje aktualizovat cyklistickou 
koncepci, bude zde prostor pro zaslání námětů.  

Eliška Hochsteigerová uvedla, že se ve spolupráci s CzT, SCCR a LʹEtape Czech Republic 
by Tour de France připravuje press trip pro západoevropské novináře, který proběhne 
26.−27.4. 2023. Novináři projedou na kolách část Křivoklátska a Českého Krasu 
(po silnicích)  

Eliška Hochsteigerová také informovala, že proběhlo jednání se správami CHKO ke 
komentovaným vycházkám na Křivoklátsku a v Českém Krasu. Oba subjekty již pořádají 
procházky s průvodci, které jsou zdarma, kapacita je vždy zaplněna. DMO má zájem 
o rozvoj komentovaných vycházek (rozšíření turistické nabídky, edukace návštěvníků).  
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Oba vedoucí správ CHKO jsou nakloněni spolupráci, mohou v rámci CHKO nabídnout 
odborné garantství. Vedoucí správy CHKO Český kras RNDr. František Pojer v souvislosti 
s vycházkami na jednání uvedl možné zapojení Domu přírody Českého krasu. 
Mgr. Dušan Tomčo sdělil, že na rozvoji komentovaných vycházek budeme dále pracovat, 
v letošním roce bychom v rámci DMO zkusili připravit 2–3 ve vlastní režii, přítomní 
souhlasili. Proběhla diskuze o návštěvě štol lomu Velká Amerika. 

Eliška Hoschsteigerová upozornila, že proběhlo jednání v Solvayových lomech 
s cílem navázání spolupráce za účasti starosty Sv. Jana pod Skalou, Ing. Jiřího Boučka. 

Ing. Jiří Bouček informoval, že se uskutečnilo jednání spolku Svatá Ludmila k poutnímu 
turismu ve Sv. Janu pod Skalou. Byla zde představena práce DMO se zaměřením na 
poutní turismus. Ing. Jiří Bouček také sdělil, že se zúčastnil jednání Výboru pro 
památkovou péči, kulturu a cestovní ruch Zastupitelstva Středočeského kraje, kde spolek 
Svatá Ludmila prezentoval své výsledky. 

Eliška Hochsteigerová upozornila, že proběhlo jednání se starostou obce Tmaň 
na podnět CHKO Český Kras. Cílem jednání bylo řešit obnovu naučné stezky Koukolova 
Hora – Kotýz. Starosta obce Tmaň se k této věci staví kladně, jednání budou pokračovat. 

Eliška Hochsteigerová informovala, že se uskutečnilo jednání s vodáckými půjčovnami 
a zástupci SCCR ohledně připravovaného produktu cestovního ruchu Pustit k vodě 
(produkt SCCR).  

Dále sdělila, že DMO navázala spolupráci s externistou, který se bude starat o reklamní 
kampaně na sociálních sítích.  

Připomněla, že v pátek 17. 3. začíná veletrh Holiday World, kde bude mít DMO opět pultík 
na stánku SCCR a bude prezentovat vlastní tištěné materiály a materiály členů 
a partnerů, kteří je dodali. V rámci Holiday World je vyhlašována Velká cena cestovního 
ruchu, kam se DMO hlásila v kategorii produkt cestovního ruchu (poutní turismus 
ve spolupráci s DMO Brdy a Podbrdsko). DMO však nebyla doposud kontaktována, 
pravděpodobně ocenění nezískala.  

 

 

 

 

 

 

 



 

4 
Berounsko, z. s. 
Husovo nám. 69, 266 01 Beroun 
IČ: 08406405 
www.berounsko.net 

 

 2. Účetní závěrka a výroční zpráva za rok 2022 

Mgr. Dušan Tomčo informoval, že materiály obdrželi přítomní e-mailem s předstihem. 
Proběhlo krátké shrnutí včetně informace o proběhlém jednání dozorčí rady (28. 2.) 
a volbě předsedy dozorčí rady. Novým předsedou se Ing. Bohumil Stibal. Dozorčí rada 
neshledala žádné nedostatky, doporučuje schválit účetní závěrku. Účetní závěrku 
a výroční zprávu bude schvalovat jednání valné hromady. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. bere na vědomí účetní závěrku 
a výroční zprávu za rok 2022 a doporučuje valné hromadě tyto dokumenty schválit. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 Usnesení: PŘIJATO 

 

3. Setkání všech starostů z území DMO 

Předseda informoval o záměru uspořádat setkání všech starostů z území DMO. Cílem 
setkání je informovat zástupce obcí o činnosti DMO, získat nové členy a partnery. 
Předseda vyzval k diskuzi, jak akci koncipovat, jaký by měl být program, jaké řečníky 
pozvat (odborníka, veřejně známou osobnost) atd. 

Na území DMO se nachází okolo 90 obcí, bude třeba se dobře připravit a udělat atraktivní 
program (možný prostor pro konání v KD Plzeňka). Je třeba brát na zřetel na debatu 
ohledně připravovaného NP Křivoklátsko. 

Proběhla debata nad tématy programu – proč by měli starostové přijít? Bude nutná 
pozitivní motivace. Je třeba jim vysvětlit, jak pojmout rozvoj cestovního ruchu v 21. století. 
Návštěvníci do destinace stejně přijedou, je tedy třeba být připraven a vhodně se je snažit 
rozprostřít – marketingově ovlivňovat. V programu by se měl řešit nejen cestovní ruch, 
ale i zdejší přírodní, kulturní bohatství území. 

Dále proběhla diskuze nad konkrétními osobnostmi, které jsou z regionu či mají 
k regionu vazbu. 

Vzhledem k náročnosti a rozsahu akce se členové představenstva shodli na tom, že je 
žádoucí oslovit nejen představitele obcí, ale i podnikatele v cestovním ruchu. S tím souvisí 
i plánovaný termín akce, jako vhodný se jeví říjen či listopad 2023. 

Členové představenstva přislíbili, že se zamyslí nad programem i přednášejícími a pošlou 
návrhy. Záměr bude dále projednán na dalším setkání představenstva. 
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4. Zahájení turistické sezóny 

Eliška Hochsteigerová nejprve shrnula vývoj akce „Zahájení turistické sezóny Berounska“ 
od roku 2020 – poprvé v roce 2020 nekonáno (covid), podruhé v roce 2021 konáno 
bezkontaktně (covid), potřetí v roce 2022 nekonáno (nedostatek personálních kapacit). 

Eliška Hochsteigerová představila návrh akce k zahájení turistické sezóny v roce 2023. 
Záměr je zorganizovat akci v rámci produktu poutního turismu „Jarní pouť za perlami 
Berounska, Brd a Podbrdska“ (turistický výlet, trasa z Berouna přes Tetín, Skalku do 
Mníšku pod Brdy). Akce se bude konat ve spolupráci s DMO Brdy a Podbrdsko a spolkem 
Ultreia. Spolupořádání akce s více subjekty zaručí, že se bude realizovat pravidelně každý 
rok (vzájemná motivace). 

Eliška Hochsteigerová dále navrhla pojmout zahájení turistické sezóny formou podpory 
a propagace akcí, které organizují jiné subjekty cestovního ruchu v regionu. DMO by 
marketingově zastřešovala všechny akce k zahájení sezóny a podněcovala další subjekty 
k vlastnímu zahájení. 

Z dlouhodobého hlediska by mohlo být pojetí zahájení sezóny následující – pouť v rámci 
produktu poutního turismu plus marketingová zastřešení nabídky zahájení sezóny 
subjektů cestovního ruchu v regionu. 

Proběhla diskuze. Ing. Vojtěch Matějček informoval o příkladu akce Aquaparku Beroun 
v minulosti – návštěvníci sbírali razítka na turistických atraktivitách v okolí Berouna, za 
určitý počet pak v aquaparku získali slevu. Toto by bylo možné zavést v rámci subjektů 
zahajujících sezónu s tím, že by za nasbíraná razítka obdrželi např. v informačním centru 
v Berouně nějaký dárek. Přítomným se námět líbil.  

 

5. Diskuse a ukončení 

Proběhla diskuze o termínu jednání valné hromady.  Předběžně byl stanoven termín 
15. 6. 2023. Eliška Hochsteigerová navrhla uskutečnit valnou hromadu v Hudlicích a spojit 
ji s návštěvou rodného domu Josefa Jungmanna na počest výročí 250 let od jeho 
narození, přítomní souhlasili, kontaktuje starostu Hudlic 

Předseda informoval, že byl požádán stát se členem rady Domu přírody Českého krasu. 
Zmínil také, že z výběrového řízení vzešla nová ředitelka Koněpruských jeskyní 
a doporučil zahájit s ní spolupráci.   

Janis Sidovský informoval o nově připravovaném Domu motýlů v Karlštejně (přímo na 
pěší zóně). 
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Ing. Vojtěch Matějček upozornil na přípravu turnajů v areálu Royal Beroun Golf Club – 
Czech Open (17.–20. 8.) a Tipsport Czech Ladies Open v rámci Ladies European Tour (23.–
25. 6.). Dále sdělil, že se golfový projekt Via Carolina rozšířil o Golf Resort Karlštejn. Doplnil, 
že projekt do regionu přivádí zahraniční turisty. 

Proběhla diskuze o konferenčním a kongresovém turismu. Eliška Hochsteigerová 
informovala, že v nedávné době při SCCR vzniklo Střední Čechy convention bureau. 

Ing. Jiří Bouček pozval na vernisáž výstavy Plavby po Jadranu, která se bude 22. 4. konat 
v Informačním středisku CHKO Český Kras – Svatý Jan pod Skalou a dále upozornil na 
akci ve skanzenu Solvayovy lomy Rotující setrvačníky. Dvacátý ročník tradičního setkání 
majitelů stabilních motorů se uskuteční 10. 6. 

Ing. Jiří Bouček připomněl, že v Rehabilitační nemocnici Beroun se dokončuje Centrum 
duševní rehabilitace, které bude mít i divadelní sál s kapacitou 200 lidí. Doporučil po 
zahájení provozu poskytnout letáky a další podklady, kam se vydat na Berounsko. 

Předseda poděkoval všem členům představenstva za účast a jednání ukončil. 

 

 

……………………………………………… 

zapsala 

Eliška Hochsteigerová 

 

……………………………………………… 

ověřil 

Ing. Vojtěch Matějček 

 

……………………………………………… 

předseda 

Mgr. Dušan Tomčo 
 


